
      Protokół Nr XXV/12
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 25 kwietnia 2012 roku

Otwarcie obrad – godz. 1510

Zamknięcie obrad – godz. 1738

Ad. 1

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych, sołtysów i przybyłych gości.

Ad. 2

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne – w 
sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności radnych oraz lista obecności sołtysów i gości 
zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Franciszka Majdaka. 

Ad. 4

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 
29 marca 2012 roku, z którym radni mogli zapoznać się wcześniej gdyż był wyłożony w 
Biurze Rady do wglądu. Przewodniczący zaproponował jego przyjęcie bez odczytywania.
Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniej sesji RM i przystąpiono do głosowania nad 
jego przyjęciem: 

Głosowało 15 radnych:   za –  15  przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 5

 Przewodniczący RM – zapytał czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).
 
Nie wniesiono uwag do dostarczonego radnym porządku obrad i przystąpiono do głosowania 
nad jego przyjęciem: 

Głosowało 15 radnych:  za –15  przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad.6 

Przewodniczący RM – poprosił dyr. Powiatowego Urzędu Pracy Pana K. Bolisęge o złożenie 
informacji na temat sytuacji na rynku pracy i bezrobocia w gminie Radków. 

Pan Krzysztof Bolisęga – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Kłodzku – złożył informację 
na temat sytuacji na rynku pracy i bezrobocia w gminie Radków w odniesieniu do Powiatu 
Kłodzkiego (informacja stanowi załącznik do protokołu).



B Kopalko –  zapytała czy przekazywanie pracodawcom w ramach realizowanych 
projektów środków w wysokości 20.000,00 zł na zatrudnianie pracownika nie 
powoduje takiego zachowania, że pracodawca ten zatrudnia osobę bezrobotną żeby 
dostać środki finansowe ale zwalnia innego pracownika.

K. Bolisęga – wyjaśnił, że nie ma takiego zagrożenia ponieważ programy te są kierowane do 
pracodawców którzy gwarantują trwałość zatrudnienia i w okresie  sześciu miesięcy przed 
przystąpieniem do programu nie mogą zwolnić pracownika przed skierowaniem nowego. 
Oferta dotyczy pracodawców, którzy tworzą nowe miejsca pracy.

J. Gorczycki –  poprosił o interwencje w sprawie negatywnego zachowania 
pracowników Urzędu Pracy w Ścinawce Średniej i Nowej Rudzie wobec klientów.

 
BurmistrzBurmistrz –  – odniósłodniósł  sięsię  dodo  przedstawionegoprzedstawionego  programuprogramu  ww  sprawozdaniusprawozdaniu „ „RoweremRowerem  dodo  pracypracy””..  
BurmistrzBurmistrz  zaproponowałzaproponował  zapoznaniezapoznanie  pracownikówpracowników  zz  punktówpunktów  terenowychterenowych  zz  geografią,geografią,  
uważa,uważa,  żeże  skierowanieskierowanie  dodo  pracypracy  pracownikapracownika  zeze  ŚcinawkiŚcinawki  ŚredniejŚredniej  dodo  KarłowaKarłowa  będziebędzie  małomało  
efektowne.efektowne.  BurmistrzBurmistrz  zwróciłzwrócił  sięsię  zz  prośbąprośbą  dodo  dyrektoradyrektora  abyaby  pracownicypracownicy  UrzęduUrzędu  PracyPracy  
przeprowadzaliprzeprowadzali  dokładniejdokładniej  selekcjeselekcje  przyprzy  wyborzewyborze  pracownikówpracowników  dodo  pracprac  interwencyjnych.interwencyjnych.

K.K.  BolisęgaBolisęga –   –  odnośnieodnośnie  skierowańskierowań  dodo  pracprac  interwencyjnychinterwencyjnych  wyjaśniłwyjaśnił  żeże  PUPPUP    kierujekieruje  dodo  
pracodawcypracodawcy  większąwiększą  ilośćilość  osób,osób,  abyaby  pracodawcapracodawca  mógłmógł  rozmawiaćrozmawiać  zz  kierowanymikierowanymi  osobamiosobami  
osobiście.osobiście.  PUPPUP  wielokrotniewielokrotnie  występowałwystępował  dodo  PaniPani  MinisterMinister  oo  większewiększe  środkiśrodki  finansowefinansowe  orazoraz  oo  
inneinne  rozdzielanierozdzielanie  środkówśrodków  związanychzwiązanych  zz  robotamirobotami  publicznymipublicznymi  którymiktórymi  jestjest  dużeduże  
zainteresowanie.zainteresowanie.  PanPan  BolisęgaBolisęga  nienie  miałmiał  sygnałówsygnałów  oo  negatywnymnegatywnym  zachowaniuzachowaniu  pracowników,pracowników,  
uważauważa  żeże  związanezwiązane  jestjest  toto  zz  przeciążeniemprzeciążeniem  pracowników,pracowników,  przeprosiłprzeprosił    zaza  ichich  zachowanie.zachowanie.

BurmistrzBurmistrz  --  zapytałzapytał  ktokto  wymyśliłwymyślił  programprogram „ „RoweremRowerem  dodo  pracypracy””..

K.K.  BolisęgaBolisęga –  – PUPPUP  jestjest  autoremautorem  programuprogramu „ „RoweremRowerem  dodo  pracypracy””..  

J.J.  GorczyckiGorczycki –  – zapytałzapytał  jakajaka  kwotakwota  zostaniezostanie  przekazanaprzekazana  nana  zakupzakup  rowerów.rowerów.

K.K.  BolisęgaBolisęga –  – wyjaśnił,wyjaśnił,  żeże  roweryrowery  zostanązostaną  zakupionezakupione  ww  ramachramach  projektu,projektu,    nana  zakupzakup  roweruroweru  ii  
jegojego  wyposażeniewyposażenie  zostałazostała  zaplanowanazaplanowana  kwotakwota  1.000,001.000,00  zł.zł.  PUPPUP  odod  dwóchdwóch  latlat  nienie  refundujerefunduje  
kosztówkosztów  zaza  dojazddojazd  dodo  pracypracy    aa  kosztykoszty  dojazdudojazdu  sąsą  większewiększe  oo  zakupuzakupu  roweru.roweru.  DyrektorDyrektor  mama  
nadzieję,nadzieję,  żeże  bezrobotnibezrobotni  doceniądocenią  tętę  formęformę  pomocy.pomocy.    

J.J.  GorczyckiGorczycki –   –  zapytałzapytał  ktokto  będziebędzie  odpowiedzialnyodpowiedzialny  zaza  rowerzystęrowerzystę  jadącegojadącego  dodo  pracypracy  ii  ktokto  
będziebędzie  przeprowadzałprzeprowadzał  konserwacjekonserwacje  rowerów.rowerów.

K.K.  BolisęgaBolisęga –   –  wyjaśnił,wyjaśnił,  żeże  ww  projekcieprojekcie  zaplanowanezaplanowane  sąsą  środkiśrodki  finansowefinansowe  nana  ubezpieczenieubezpieczenie  
NW.NW.  PUPPUP  nienie  możemoże    braćbrać  odpowiedzialnościodpowiedzialności  zaza  pracownikówpracowników  którzyktórzy  sąsą  osobamiosobami  dorosłymidorosłymi  aa  
jazdajazda  nana  rowerzerowerze  nienie  wymagawymaga  specjalnychspecjalnych  uprawnień.uprawnień.  PUPPUP  będziebędzie  korzystałkorzystał  zz  usługusług  
serwisantaserwisanta  któryktóry  będziebędzie  sięsię  zajmowałzajmował  naprawąnaprawą  ii  konserwacjąkonserwacją  rowerów.rowerów.
 

Ad. 7  

Przewodniczący RM – poprosił dyr. GZUP w Radkowie Panią Sylwię Wójtowicz  o złożenie 
sprawozdania z wykonania planu remontów bieżących i kapitalnych w budynkach, których 
gmina jest właścicielem za rok 2011.



 S. Wójtowicz  – dyr.  Gminnych Zakładów Użyteczności Publicznej w Radkowie  złożyła 
sprawozdanie z wykonania planu remontów bieżących i kapitalnych w budynkach, których 
gmina jest właścicielem za rok 2011 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

S. Hajłasz –  wniósł, aby w przyszłym roku w sprawozdaniu były przedstawione kwoty 
poniesione na remonty oraz wyszczególnione koszty poniesione na remonty wspólnot 
mieszkaniowych.

S. Wójtowicz - wyjaśniła, że do tej pory polityka księgowa zakładu była prowadzona w taki 
sposób, że nie było to możliwe. Dzięki Burmistrzowi  z pomocą Pani Skarbnik Gminy w 
bieżącym roku został założony plan kont co umożliwi pokazanie kosztów.

Ad. 8 

Burmistrz –  złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 29 marca 2012 roku do 24 
kwietnia 2012 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania.
Nikt nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania. 

O godz.1701 Przewodniczący RM ogłosił 10 minutową przerwę.

O godz. 1723 Przewodniczący RM wznowił obrady sesji.

Po przerwie w sesji uczestniczy 14 radnych na sali obrad nieobecna jest radna 
Czesława Jarzyńska.

Ad. 9
DRUK NR 1 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Radków 

Przewodniczący RM –  wyjaśnił. że wszystkie uchwały zostały szczegółowo omawiane na 
posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w 
sprawie przedmiotowego projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Radków.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
J.  Gorczycki  –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 2012 
rok  



Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
J.  Gorczycki  –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:   za – 14       przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 3 w sprawie podjęcia współdziałania między jednostkami samorządu 
terytorialnego w ramach Aglomeracji Wałbrzyskiej 

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
J.  Gorczycki  –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:   za – 14       przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 4 w sprawie podjęcia współdziałania między jednostkami samorządu 
terytorialnego w ramach Partnerstwa Noworudzko - Radkowskiego 

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
J.  Gorczycki  –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych:   za – 14       przeciw – 0   wstrzymało się – 0.



DRUK NR 5 w sprawie regulaminu korzystania z obiektu rekreacyjnego przy 
ulicy Piastowskiej 49 w Radkowie

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
J.  Gorczycki  –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych: za – 14 przeciw – 0 wstrzymało się – 0.

DRUK NR 6 w sprawie korzystania z obiektu rekreacyjnego „Zalew Radków”  w 
Radkowie

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
J.  Gorczycki  –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych: za – 14 przeciw – 0 wstrzymało się – 0.

Na obrady sesji wróciła radna Czesława Jarzyńska – w sesji uczestniczy 15 radnych.

DRUK NR 7 w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Radkowie z siedzibą w 
Ścinawce Średniej

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.



M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za – 15 przeciw – 0 wstrzymało się – 0.

DRUK NR 8 zmieniający uchwałę Nr XXIII/154/12 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 
23 lutego 2012r. w sprawie uchwalenia statutu Gminnych Zakładów Użyteczności 
Publicznej w Radkowie

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńsk –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych: za – 15 przeciw – 0 wstrzymało się -0.

DRUK NR 9 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 
2012 – 2014

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych: za – 15 przeciw – 0 wstrzymało się – 0.

DRUK NR 10 zmieniający uchwałę Nr XX/122/11 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 
5 grudnia 2011 roku w sprawie podpisania porozumienia o wzajemnej współpracy 
między Gminą Radków, a czeską Gminą Adršpach

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych: za – 15 przeciw – 0  wstrzymało się – 0.

DRUK NR 11 w sprawie określenia zasad wpłat do budżetu Gminy planowanej 
nadwyżki środków obrotowych przez samorządowy zakład budżetowy –  Gminne 
Zakłady Użyteczności Publicznej w Radkowie

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały.
Głosowało 15 radnych: za – 15 przeciw -0 wstrzymało się – 0.
 

Ad. 10 

J. Gorczycki –  poprosił o interwencje Burmistrza w sprawie zniszczonych słupów 
oświetleniowych  na drodze gminnej do Rudawy  w obrębie kamieniołomu wschód.

Burmistrz –  poinformował, że  sprawa słupów jest znana, była interwencja telefoniczna do 
kamieniołomu. Jeżeli to nie poskutkuje zostanie złożone pismo do Firmy Strateg Capital o 
zlikwidowanie zagrożenia.

Ad. 11

Nie złożono.

Ad. 12

Przewodniczący RM – odczytał pismo Pasła na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej Pani Moniki 
Wielichowskiej  w  sprawie  rozpoczęcia  akcji  „SPRAWNE  PAŃSTWO  –  SPRAWNY 
SAMORZĄD  TERYTORIALNY”  oraz  uchwałę  Nr  2/2012  Rady  Nadzorczej  Spółdzielni 
Mieszkaniowej  w  Nowej  Rudzie  z  dnia  27  marca  2012  roku  w  sprawie  zabezpieczenia 



środków finansowych na wykonanie remontu budynków w Radkowie przy ul. Kolejowej 13 i 
Rynek 29.   

S. Hajłasz – poprosił Burmistrza o rozeznanie sprawy przepustu przy drodze gminnej, który 
po wykonaniu torowiska i po powodzi znikł. Brak przepustu powoduje zalewanie pól.

Burmistrz – zbada szczegółowo sprawę  i podejmie odpowiednie działania.

Ad. 13

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXV sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie.

   Protokołowała: Przewodniczący
 Lucyna Połowczuk   Rady Miejskiej w Radkowie

           Bogumił Kuczyński
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